
Repræsentantskabsmøde d. 14. april 2024 

På Bygholm Landbrugsskole  

 

Præsentation af de tilstedeværende: 

Karl Østergaard Hansen, enkeltmedlem - Helene Clemens Pedersen, formand for Aarhus 

Studiekor – Jørgen Andersen, korleder for Boreas Korteater og MandHatten – Henriette 

Birkwald, Kvindekoret Crescendo, Horsens – Lone Krarup, formand for Kvindekoret 

Crescendo, Horsens – Christina Schütter, formand for Voicing, Aarhus – Kirsten Busk – Søren 

Birch – Ingrid Hostrup Petersen – Birgitte Ugilt – Lisbeth Graakjær – Rikke Sommer Eriksen 

- Anders Hamming. 

 

1. Valg af ordstyrer og protokolfører 

Bestyrelsen foreslog Rikke Sommer Eriksen som ordstyrer og Birgitte Ugilt som 

protokolfører. Begge blev valgt 

 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

Lisbeth Graakjær aflagde beretning. 

Bilag  

Godkendt 

 

3. Årsregnskabet fremlægges og godkendes 

Anders Hamming gennemgik regnskabet. 

Godkendt 

Kommentarer: dejligt at Kor72 tænker fremad økonomisk 

Lisbeth orienterede om Nordea fonden, der har støttet Kor72 med donation fra 2013 

og som desværre er brugt op nu. Pengene har bidraget til at understøtte mange 

forskellige aktiviteter og årligt til den pulje medlemmerne kan søge støtte fra i Kor72. 

 

Hvad har vi af tanker om organisationsudvikling? Vi har en drøm/vision om at udvikle 

organisationen med flere hænder. Al planlægning og udvikling ligger i bestyrelsen og 

det er er en styrke musikalsk og organisatorisk. Sekretariatet er med sin størrelse 

sårbar og vi håber og arbejder på at det kan styrkes fremover. Det kræver naturligvis   

flere midler til det daglige arbejde, så det må der også arbejdes på.  

 

4. Indkomne forslag 

1. Regnskab og budget sendes ud en uge inden repræsentantskabsmødet. Vi har 

sendt regnskabet ud i år til tilmeldte deltagere til   repræsentantskabsmødet 

og vil gøre det fremover. Budgettet kan vi ikke sende ud på forhånd.  

2. Udsendelse ved indkaldelse, hvem der er på valg og ønsker genvalg eller ej, 

foreslås udsendt sammen med indkaldelsen. Det vil bestyrelsen drøfte.  Til 

dette møde i 2024 blev det udsendt til deltagere i ugen op til. 



3. Forslag om at Kor72 laver aftale om medlemsrabat på korappen Choir Mate - en 

norsk korapp med mange muligheder for et korhverdagen. Formanden har i 

marts haft møde med udvikleren i Oslo og bestyrelsen arbejder videre med 

forslaget og undersøger behovet. 

 

5. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen. 

Følgende er på valg og modtager alle genvalg. Der var ikke andre kandidater og dermed 

blev de tre valgt:  

Lisbeth Graakjær genvalgt som formand 

Anders Hamming genvalgt til bestyrelsen 

Jens Johansen genvalgt til bestyrelsen 

Desuden suppleantvalg:  

Kirsten Busk ønskede at fortsætte og blev genvalgt. 

Anette Kure Corneliussen foreslået til den anden suppleantplads og blev valgt. 

 

6. Drøftelse af fremtidige aktiviteter 

Lisbeth gennemgik aktiviteterne for resten af 2024 og det, der nu er planlagt for 

2025. Korstævner for efteråret 2024 kan ses på Kor72 hjemmeside. 

 

Spørgsmål: Kan man organisere et frivillig korps til hjælp ved stævner? 

Det arbejder vi på nævner bestyrelsen. 

Forslag: Man krydser af som evt. hjælper ved tilmeldingen      og bliver derefter 

kontaktet fra den/de stævneansvarlige- taget videre i bestyrelsen. 

  

7. Vedtagelse af budget  

Kontingent for 2025:   

Enkeltmedlem 250 kr. Medlemmer/kor 70 kr. pr. korist pr. år/40 kr. for unge 

Mindstepris kontingent for kor/ensembler: 600 kr. 

Forslaget vedtaget 

 

8. Eventuelt  

Forslag: Arrangører af koncerter har pligt til at indberette program til Koda. 

Desværre sker det tilsyneladende ikke fra alle koncertarrangører, fx kirker. 

Kan Kor72 foreslå en fast procedure for indberetning? 

Fx opfordre korene til selv at indberette, også når det IKKE er koret selv der står 

som arrangør af koncerten, men fx er hyret af en kirke.  

Lisbeth Graakjær vil kontakte Koda og tale med dem om problematikken og også 

opfordre dem til at kontakte kirkerne, og få strammet op på dette.  

 

 

For referat  

Birgitte U 


